
RADA GMINY

r,E]Tl(Ów
Protokół Nr vIII/2ol5

z sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 12 sierpnia 2015 roku

Sesję otworzyła Parri Helęna Art)'mowicz - Przewodnicząca Rady Gminy Mie1ków słowarni
,,otwierarn Sesję Rady Gminy Miętków''' przywitała wszystkich zebranych, na podstawie
lisf obecności stwierdziła quorum i przedstawiła porządek obrad z wprowadzonyli
z11ianami:

1. Otwarcie Sesji.
2' Prfyjęcię prolokołu z poprzedniej sesji'
3' Podjęcie uchwĄ w sprawie zmiany budzetu grniny na 20l5 rok.
4. Podjęcie LrchwĄ w sprawie zaciągnięcia długoterminowego ked1'tu bankowcgo'
5. Podjęcie uchwĄ w spmwie zmiany Wieloletrriej Prognozy Finansowej gminy Mietków
6. Podj ęcie uchwaly w sprawie zniany uchwĄ Nr X)C(I /|7412013 Rady Gminy Mietków

z dria 2'7 czerwca 2013 r w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej powiatowi
Wrocławskiemu polegającej na wykonaniu robót budowlarrych na drodze powiatowej
polegających na budowie chodników w miejscowości Domanice Gmina Mietków.

7. Podjęcie uchwaty w splawię wylażenia zgody na odstąpięnię od obowiązku
przetargowego zawarcia umowy dzierżawy na okes dhźszy niż 3 lata.

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażęnia zgody na sprzedaż nieruchomości stano\ł,iących
własnośó Gminy Mietków.

9. Wnioski i interpelacje radnych.
1 0. Sprawy ńżne'
11. Za[*nięcie sesji.

W związku z tym' że z porządku obrad 4stał zdjęty punkt ,,Podjęcie uchwały w sprawie
uchylenia uchwały Nr )oo V174/2013 Rady Gminy Mietków z dttią 27 czerwca 2013 r.
w sprawie udzielenia pomocy rzecfowęj Powiatowi Wrocławskiemu polegającej na
u,ykonaniu robót budowlanych na drodze powiatowej polegających na budowie chodników
w miejscowości Domanice Gmina Mietków'' Przęwodnicząca Rady Gminy Miętków
zarządziŁa g}osowanie w. sprawie przyjęcia nowego porządku obrad.

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,za''.
Przewodnicząca stwierdziła' że po.ządęk ob.ad zostat pźyjęty jednogłośnie.

Ad.2
Pżewodnicząca Rady zatz$ztła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej
sesji.

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów,,za
PŻewodnicząca stwięrdziłą że plotokół został przyjęty jednogłośnie'



Ad.3
Uchwała w splawie zmiarry budzetu gminy na 2015 rok'
Reginą ozga Skarbnik Gminy p.zedstawiła projękt uchwały oraz wyjaśniła z czego
wynikają dokonane zmiany w budzecie.
Przewodnicząca zwróciła się z p1taniem czy dotacja celowa na zakup podręczników, którą
zgłosiła Szkoła Podstawowajest podejmowarra uchwałą czy zarządzeniem Wójta'
Skarbnik odpowiedziała' że podejmuje się to zarządzeniem wójta'

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ''za,'.
Prfewodnicząca st\łieldziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.4
Uchwała w sprawie zaciągnięcia długoterminovcgo kred1tu bankowego.
Regina ozga _ Skarbnik Gminy przedstawiła plojekt uch\łrały.

Głosowało 14 radnych oddano 14 głosów,,za'''
Przewodnicząca stwięrdziła. że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. 5
Ucl]wała w spnwie fmiany wielo]etniej Prcgnozy Finansowej gminy Mietków.
Regina ozga Skarbnik Gminy wyjaśniła' że konsekwencją podjęcia uchwały o zaciqgnięcia
kedytu jest zrniana Wielolętniej Prognozy Finansowej gminy' bowiem zaciągnięcie ked1'tu
to pŹychód w budżecie'
Następnie przedstawiła projekt uchwaty'

Głosowało 14 radnych oddano 14 głosów,'za''.
Przewodnicząca stwierdziła' że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. 6
Uchwała w sprawie zmiany uchwĄ Nr XxxllV174/2013 Rady Gminy Mietków z dnia
2,] częryłca 2013 r w sprawie udzielenia pomocy rzęczowęj Powiatowi Wrocławskiemu
polegającej na wykonaniu robót budowlanych na drodze powiatowęj polegających na
budowie chodników w miejscowości Domanicę Gmina Miętków.
Ireneusz Słoma . s€kretaż Gminy poinformował, ze podjęcie uchwĄ wynika
z ostatecznego rozliczenia inwęstycji, która byta wykon1wana na drodze powiatowej.
Poniesiono dodatkowe koszt)' w wysokości ok' 1000 zł, które byĘ związarre z oznakowaniem
przedsięrłzięcia tablicami.
Następnie przedstawił projekt uchwĄ oraz zrłrócił uwagę na inne kwoty. wyjaśnił, że
\łJnika to z faktu, iż pierwotnie zamierzano uchylić poprzędnią uchwałę, a pómiej dopiero
wprowadzió zmianę.

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,'fa''.
P.zewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad. 7
Uchwała w sprawie w}tazenia zgody na odstąpienie od obowiqZku pżetargowego zawarcia
umowy dzieżawy na okes dłuższy niż 3 lata'
Adam Kozarowicz - wójt Gminy wyjaśnił. źrc uchwała dotyczy działki znajdującej się
w Piławie' za byłą Rolniczą Spółdzielnią Produkcyjną. Poinformował' że jeden z rolników



kupił obiekty należące do Spółdzielni' a działka gminna plzylega do tych obiektów Jest to
działka budowla:ra. więc cz1'rrsz dzierżawny powinien być kolzystny'
lreneusz Słoma _ Sekretarz Gminy pŹedstawił projekt uchwaty.

Głosowało 14 ladnych _ oddano 14 głosów ,'za'''
Przewodnicząca stwierdziła. że uchwała została podjętaiednogłośnie.

Ad. 8
Uchwała w sprawie wylażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność
Gminy Mietków
Adam Kozalowicz - Wójt rtyjaśnił' że dotycfy to cztelech nieruchomości' Pięrwsza
nięruchomość to działka w Piła\łje. która powstała lv w1.niku podziału majątku po Panu
Butraku' Znajduje się ona w środkowej części Piławy. Druga działka lezy w Maniowie. Jest to
działka, Ltóra w fasadzię znajduje się pod wodą. Następna nieluchomośó mieści się
w waw.feńczycach' w środku mieiscowości' Jest to działka po byłej bazie Kółka Rolniczego.
Znajduje się tam magazyn, EaIaż. staft stacja paliw, studnia' Działka ta jęst w obszalze
nadzoru konserwatorskiego. Ostatnia nieruchomośó to samodzielny lokal uż}'tkowy
w Domanicach' po byłym przedszkolu.
Ireneusz Słona _ Sekrętaż Gminy przedstawił projekt uchwały.

Głoso\łało 14 radnych _ oddano 11g}osów,,za'',
Przewodnicząca strtieldziła, że uchwata została podjęta jednogłośnie.

Ad. 9
Kazimięrz Polanski _ radny zrł.rócił uwagę na niedokończoną naprawę ulicy Żwirowej i ulicy
Wodnej.
Adam Kozarowicz Wójt Gniny odpowiedział, że \łTkonawca, któremu prace zostały
zleconę wlóci w to miejsce, prace nie zostĄ jeszcze zakończone'
A]na Blańka radna poruszyła spnwę kzaków rosnących przy dlodze powiatow€j na
odcinku Domanice Krasków oraz Domanice Imbramowicę'

Ad. 10
Ryszard Musiałek radny zwrócił się do Robeńa Batora Zastępcy Komendanta Policji
w sprawie nalotów poljcji na Mietków, a szczególnie na rolrrików.
Robefi Bator - Zastępca Komendanta Policji odpowiedział' że policja działa zgodnie
/ pra\Ąęm i nle możę prz)m)kac oczu na pewne przert inienia'
Ryszard Musiałek ftdny zaznaczył' że nie zwmca się uwagi na pędzące ciężarówki.
Robeń Bator - Zastępca Komendanta Policji poinfomorł'ał, że zwróci uwagę na ten problem
i pŹekażę sprawę dalęj.
Piotr Świtalski _ mieszkaniec wsi Borzygnięw wyraził zadowolenie. iz Borzygniev
plzekształca się w kurort i poinformował. że część mieszkańców chciałaby w tym
uczestniczyć. Jędlocześnię zazlaczył, że są lównież i mieszkańcy, którym się to nie podoba'
bowiem jest hałas' kurz. Następnie z\łłócił się z p1.taniem' czy to co zostało zain.westowane
w Borzygniewie i zmiany, którę się dokonują w jakiś sposób przekłartają slę na pozlom
materialny mieszkńców gminy, mieszkańców Borzygniewu, czy Inożna usłyszeó coś
o bęzrobociu i o t1m' czy podejmowane są jakeś działania, aby iudzie z naszego telenu
zauważyli szansę na poprawę swoich warunków Zwtóclł takj.e uwagę na możliwość
zorganizowania spotkania dla mieszkalicórł''' Pan Świtalski poruszyt lównież kwestię ulicy
Słonecznej oraz telenu w centlum Borzygniewu' gdzie stoją skz}nki ną listy' wia1a



przystankowa. Następnie swą wypowiedź skierował do Pana Roberta Ba1ora zaŚtępcy
Komendanta Policji w sprawie ograniczenia prędkości w miejscowości Kilianów.
Adarn Kozarowicz wójt Gminy odpowiedział, ze jeśli chodzi o telen pży skzpkach to
rozrnawiał już z \łspóhłlaścicie]em - Panią Reginą ozgą. Poinformował, że przy budowie
drogi w Proszkowicach. kięrowrrik firmy wyliczył, że taniej będzie połozyć tam kostkę
i w związku z t}m czekamy w tej chwili na ofertę.
Piotl Świtalski mieszkaniec wsi BoŹygnie'ł zaznaczył, że Pan Dziubiel zaoferował kostkę.
Adam Koząrowicz - Wójt Gminy ustosuŃował się do sprawy ulicy, przekazując informację,
iż gmina starała się o dofinansowanie do tej drogi. występując do Uźędu Malszałkowskiego.
Nięstęty ze względu na b)teria dostępu nie udało się otrzymać tego wsparcia' wójt
podkeślił rórłnież, żę jest to koszto\łna inwestycja, ale będzie możliwość pozyskania
środków z RPo. Następnie odniósł się do kwestii turystyki, zaznaczając, i'ę dztęki
przyjezdnym rosną obroty w sklepach. Niemniej jednak wójt podkeślił róunież, że są to
osoby, Ltóre przyjeżdż:ająnajczęściĄ z własnyn jedzeniem' a bliska odległość od wrocławia
powoduje, że nie zatrzymują się u nas na dłuzej
Następnie pŹ}pomniał, że gmina jest człoŃiem stowarzyszenia slężanie Lokalna Grupa
Działania. Poinformował, że na ta chwilę stowarzyszenie będzie mieć do dyspozycji 6 mln zł
na 8 gmin człoŃowskich' z czego połowa będzie przeznaczola na dofinansowade
mikroprzedsiębiorczości.
Korzystając z okazji wójt złaócił się do radnych' soĘsów i mieszkariców z informacją. iż
31.08.2015 r. odbędą się konsultacje społeczne w celu opracow1-wania lokalnej strategii
rozwoju' na które serdecnrie faplasza. wójt zwócił uwagę na faLt, iż plzy ostatnim okrcsie
finansowania gmina uzyskała ok' 2 mln do|rnanso.wania. Bezrobocie utrz1muje się na
poziomię 5-6 % i to paladoksalnie jest dia nas niekorzystne' bowiem jest tojeden z kryte ów
dostępu do pozyskania środków zewnętrznych.
Ilenęusf słoma _ sekIetaŹ Gminy skomentował spra{ę zb}t dfugiego odcinka tercnu
zabudowy w Kilianowie oraz zwrócił uwagę' żę temat ten należy poniszyć w Sta.ostwie.
Ewa Pindral Lekarz z GoZ w Mietkowie zwróciła się z prośbą o podwyzkę pensji,
ponieważ od 1 4 tygodni nie ma Pana Patela.
Helena Ańymowicz- Przewodnicząca Rady odpowiedziała, że na ten tęmat dyskutowano na
wspóln1m posiedzeniu komisji, a następnie poprosiła wójta o komęntaŹ.
Adam Kofarowicz _ wójt Gminy lłyjaśnił, że ośrodek Zdrowia jest w t}.ln zakresie
autonomiczny, ma kierownika j ednostkr
Ewa Pindral_ Lekarz z GoZ w Mietkowie poin1bnnowała, żę na czas zwolnienia lekalskiego
Pana Patera pełni jego obowiqzki i posiada pełnomocnictwo'
Adam Kozarowicz _ wójt Gminy odpowiedział. żę taka s}tuacja otwiela nowe możliwości
i zostanie to przeanalizo\łane.
Anna Bmńka _ radna wspomniała o skardze na f'unkcjonowanie stomatologa z NFZ w Szkole
Podstawowęj. Zap}tała do kiedy obowiqzuje ten kontakl i czy była składana skarga' ponieważ
w NFZ twierdzą' że żadna skarga z gminy Miętków nie \łpbnęła.
Andrzej Pietruszka - Z-ca Pfiey'łodniczącęgo Rady odpowiedział' że skarga była wysyłana
przez biuro rady. Poinformował' że prawdopodobnie stomatolodzy mają kontrakty z NFZ na
3 lata i najlepiej będzie jeśli kolej na skarga zostanie wysłana.
Adam KozaIowicz _ wójt Gminy Mietków odpowiedział' ż€ jeśli jest 10 krótki czas do
zakończenia kontraktu, to ponowi się splawę' pżygotowując opinię na temat fuŃcjonowania
stomatologa w szkole' Natomiast jęśli jest to dfuższy okres, to wystąpimy ze skargą'
Wanda Pawlak - sohys wsi Proszkowice zwóciła się do Robeńa Batom Zastępcy
Komendanta Policji z prośbą o wysłanie pątrolu, w zwipku z licznymi łamaniami przepisów
ograniczenia prędkości w miejscowości Proszkowjcę'



Ryszard' Łąez Z-ca PfzewodI,iczącego Rady poruszył sprawę wymiany 9 słupów
oświetleniowych w Maniowie Wielkim i poprosił żeby gmina wystosowała pismo
z zapytafięm w jakim teminie zostanie wymieniona ręszta sfupów. Następnie wspomniał
o po\ł,tarząjącej się s1.hracji związalej ze \łzmożonym ruchem drogolłym w Maniowie
Wielkin. Zaznaczył. żę ludzie boją się pżęchodzić przez drogę, poniewaz j€st bardzo
niebezpiecznie i dlatego też chciałby aby powiat postawił oglaniczniki przejazdu.
Krystpa Janicka _ sohys wsi Miin powiedziała, że w Milinie są również sfupy do wymiany.
które pokazywała elektrykom. Ptzekazała również informację, że to gmina musi zgłosió ie
słupy.
Adam Kofarowicz _ wójt Gminy odpowiedział, że w spmwie słupów skontaktuje się
z Tauronęm oraz poprosił o precyzyjne dane przy jakiej posęsji znajdują się sfupy do
wymlany.
He]ena At}'rnowicz _ Przewodnicząca Rady poinformowała zgromadzonych, że kolejnym
tematem będzie omówienie spraw gninnych dożynek.
Andżej Pietuszka - z-ca PŻewodniczącego Rady poinformował, że termin dożynek to
30.08.2015 r. oraz w w1niku s1'tuacji pogodowej fostanie przesunięty tumięj w Piławie.
Następnie rozdał każdemu sołectwu pakiet dokumentów dotyczących olganizacji dożynęk.
Dalęj powiadomił, że nic nie mieniono w koŃursię w ramach XI Tumięiu Sołectw
Podkręślił ńwnięż' że wańo aby wsie się pokazaĘ i wzięty aktywny udział w dożynkach.
Mirosław stawski D1,rektor GoK w Mietkowie poinformował' żę jeśli będzie kłopot
z teptefeł\taęJą to udział wezmą świetlicę postaw twórcfych' Następnię omówił temat
tworzenia nowej Lokalnej stategii Rozwoju oraz produktu lokalnęgo, który w naszej gminie
nie rłygląda najlepiej. Przedstawił takze decyzję o stworzeniu dodatkowego kon]<ursu
pt. ,,Stoisko plomocyjne wsi'', na którym znajdą się właśnie plodukty lokalne i Za który jedna
miejscowość otlzyma dodatkowe 500 zł. Dalej pżędyskutował k4'teda ocęniania'
Anna Górniak _ pracownik GoK w Mietkowię poinformowała, żę kazde stoisko będzie miało
ok. 5 min na prezentację własną co będzie dodatko\ło puŃtowane.
Mirosław Stawski _ Dyrel1or GoK \Ą Mietkowie przedłożyl program dożynek. mapę
i oĘanifację imptezy otaz z\ł,Tócił uwagę ła zachowanię ost.ożności i bezpieczeństwa'
Poiłformowął, że na doz}nkach będzie ochlona'
Adam- Kozarowicz _ wójt Gminy podał informację' że w trakcie dożynek będzie wybrany
przezjrrrorówjeden wieniec, któIy następnie będzie startował w koŃursie powrarowym.
P-an Wacław Parka sohys wsi Piłalva zap)'tał co z puyłączem wody z Kątami
Wrocławskimi '
Adam Kozarowicz _ Wójt Gminy odpowiędział' żę przyłączę jęst na etapię plojektowania, ale
jednocześnie twoŹona jest dokumentacja na strategiczne działania, a dokłidniej mówiąc na
rczbudowę stacji. Poinfomował' że wykonanię tyncfasowego przyłącza spotkało się
z kilkoma przeciwnościami, po pierwsze planowane wcześniej przekópanie się przez działkę
wymagałoby kopania w ziemię na 4 m' po drugie podłączenie się pod kran na działce
właściciela powstającego domu weselnego jest nięmożliwe, poniewiż ma on mniejsze
rtprowądzenie' Plzedstawit |ównież, że cały ciężar spoczywa na dowozie wody oraz rra
inwestycji polegającej na rozbudowie stacji uzdatniania wody w Mietkowie. Powiadomił, że
w)Ą,tajem auta do dowoztl wody jest badzo kosz.tou'nę i w związku z tym gmina dokona
zakupu własnego auta' a także oztta1mił, że na podstawię programu fuŃcjonalno-
uzltowego jest opraco\a'Jwany przętarg na dobudowę bateńi, co spowoduje porlwojenie
produkcji wody w Mietkowie' Wójt poinformował lóWnież' że równoligle do prowadzonych
działań' wykonywane są prace z pozwoleniem wodnoprawnym, poniewJ obecne pozwolenie
zezwala produkowaćjedynie 400 mr' a poprzez kolejne pozwolenie chcemy dojść do 600 nrj'
Jolanta-Polańska _ sohys wsi Borzygniew zapytała czy wyłączenia będą nidal i<onr1nruowane.
Adam Kozarcwicz - wójt Gminy odpowiedział, ze wyłączenia będą kontF,luowane'



Jolanta Polanska _ sohys wsi Borzygniew poprosiła o ptzekaz;ywalie infomacji,
zawiadomięń.
Adam Kozarowicz _ wójt Gminy odpo\łiędział, żę przekazywańe ilfomacji jest już
ustalone z Kierownikiem otaz zwtóctł uwagę, że pracownicy Zakładu Gospodarki
Komunahej pracują na okągło.
Mirosław Stawski _ Dyręktol GoK w Miętkowie poFosił o wiadomości o imprezach
organizowanych w sołectwach oraz przekazał informację o 2 kursach, lĆóre rczpoczną się na
jesień: obsługa nagłośńeńa oraz obsługa programu Corel.
Ryszató Łącz _ Z-ca Ptzevłodniczącego Rady poruszył splawę f.unontowania klimatyzacji
w sali narad i w pomieszczeniach dla pracowników urzędu.
HelenaAńyrrrowicz _ Przewodnicząca Rady dodała, że nięktórę rrrzędy skacają czas pracy.
Adam Kozarowicz _ wójt Gminy odpowiedział' żę urządjęst czynny od godz. 600'
Regina ozga _ Skarbnik Gminy odniosła się do podjętej uchwały w splawie zmiany budżletu
gminy oraz poinformowała, że dowóz wody będzie firransowany popŹez dotację.

Przewodnicząca Rady zantnęła Sesję słowami '/amykam sesję Rady Gminy Mietkóvl'.

Nagranie Sesji Rady Gminy stanowi załącznik do protokołu pĄta CD.

Rozpoczęcie nagrywania: godz' 11:05
Zakończenie nagrywania: godz. 12:36

PIotokołowała
Agata Rokita P.ząwbdhicząca
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